

Bestyrelsesmøde i Tunø festival

lørdag den 17. april i Ølykke-centret på Tunø

Mødt: Hans – Helle – Kitte – Jannie – Lene – Jørn – Sus – Pelle –
Kildall (PR) – Lars (lægeudvalg) – Kristian (Tunø) # Afbud: Eva - Knud

Godkendelse af dagsorden:

OK.

Beredskabsplanen: (punkt 2 da Lars formand for lægeudvalget, deltog i dette punkt).

Vi har fået en anmærkning fra Præhospitalet, da der manglede bilag i beredskabsplanen. Disse har – så vidt vides – aldrig eksisteret.

Lars har snakket med Thye Lind omkring tingene – han er helikopter læge og kender procedurerne. Thye har snakket med Frank på Præhospitalet og de har klarlagt procedurerne. Thye og Lars gør bilagene klar, så de følger beredskabsplanen og dette vil være klar medio maj.

Den langsigtede plan er at få den skrevet ”ren”, således at alle kan forstå den.

Lars kunne endvidere fortælle at der bliver mulighed for tidlig åbning af teltplads II (Eriks mark), da helikopteren ikke vil lande der. Vi skal dog lige tjekke med Erik – indsatsleder. Kildall kender en ved SOK som muligvis kan tjekke det.

Økonomi:

Vi er lidt bagefter med billetsalget – 686 i år mod 895 sidste år. Vi ”tror” dog det skyldes de lidt billigere – tidlige - billetter sidste år.

PR har lagt annonce banner ind på Den Blå Avis og det trækker en del trafik til vores hjemmeside. PR har også flere ting i støbeskeen, så vi kan få solgt flere billetter. Vi syntes dog ikke der er grund til panik, endnu, da mange efterhånden først køber i sidste øjeblik – gælder flere steder i musik branchen.

Helle arbejder på noget omkring moms-fritagelse for Festivalen men ikke for Festivalforeningen. Det kan give både os og Tunø lidt flere penge. Der vil blive søgt og så må vi se om vi får det. Tilladelsen skal komme fra SKATs afdeling på Bornholm.

Lagerstyringssystem:

FestivalDK har et system som vi måske kan bruge. Vi vil dog lige se tiden an med de nye tiltag vi gør i år. Så måske næste år.

Nedtagning af hegn:

Som nogle vil huske, diskuterede vi dette på sidste formandsmøde. Tonny – Checkpoint - har tjekket med sine vagter og de kan ikke tage hegnet ned efter kl. 16:00, da de flest af dem er på vej hjem. Lars – Plads – synes ikke de magter flere folk på holdet og de har egentlig også nok at tage sig til. Transportudvalget har herefter påtaget sig opgaven, men forbeholder sig ret til at spørge andre udvalg om hjælp. Transportholdet står dog som garant for nedtagningen.

Koda/Gramex:

For at få lov til at spille singler/LPer – nå nej – cd'er i Royal/Drinks/Intim området, skal vi betale 1,38 kroner pr. festivalgæst. Så det gør vi!

Erhvervs og selskabsstyrelsen:

Man skal i dag ansøge om tilladelse til salg af Merchandise, så det har vi gjort og fået et ja til det.

Nyt fra udvalgene:

Madholdene har haft fællesmøde hos ABCatering, hvor de fik lidt godt at spise.

Børneholdet har fået et bordtennisbord. Gad vide om de også har bolde og bats?

Pladsholdet har holdt deres årlige opstarts møde og er klar til kamp.

El-holdet har også holdt møde – desværre en dag hvor jeg ikke kunne, så jeg håber ikke de fik dejlig lagkage i år! De er også klar til kampen på Tunø.

Der har været møde i Sek./Øko. udvalgene omkring en mulig sammenlægning. Dette er blevet skrinlagt og i stedet er opgaverne delt mere skarpt op. Sek. står for al påsætning af armbånd, samt salg af billetter. Øko. står for alt andet økonomi, samt alt muligt information til vores gæster.

Sekretariatet vil gerne have et telt – gamle affalds container plads – hvor der vil være påsætning af armbånd for både gæster og medarbejdere. Så det prøver vi at skaffe og så bliver Sek. vognen afblæst.

Vi – Bar Rikke – har fundet en sponsor til armbåndene, nemlig Anthon – dine bukser er revnet – Thorup ;-o)

Webmaster har fået sat gang i Lars Borup, så nu kommer der snart omtaler af de forskellige kunstnere/Bands.

Musikudvalget har holdt overleveringsmøde, hvor der desværre ikke blev overleveret noget. Det skulle komme på plads inden for kort tid.

Magic Slim har meldt forfald og er erstattet af Dana Fuchs band. Det frigav lidt penge, da Booking firmate måtte skaffe en kompetent afløser til billige penge.

Disse penge er så gået videre til at gøre LoneRocks optræden en kende mere interessant. De bliver nu suppleret af X-Factor gruppen Fireflies!

Sus er i gang med at finpudse en motivations skrivelse, som er blevet brugt til Barudvalget og som virkelig har hjulpet dem.

Sus vil også prøve at tilpasse ordene så de kan bruges på formændene.

Nyt fra Tunø:

Næææææhhhh, ikke det store, men der er kommet en masse lam til verden. Susanne og Bent er de glade forældre.

Affaldscontainerpladsen som er lige overfor Øko-huset vil blive flyttet. Vi får lidt mere - og lidt hyggeligere – plads.

Kristian Wiese erstatter senere på året, Knud Madsen som Tunø repræsentant i bestyrelsen. Kristian deltog derfor i dagens bestyrelses møde som reserve for Knud der var på Samsø, til familie tam tam.

Evt.:

Sus holder i bestyrelsen ved generalforsamlingen i november. Hun vil dog fortsætte som ”en slags konsulent” for festivalen. I første omgang noget med motivation.

Hans holder også til november som Formand for vores festival, efter 8 år på posten. Han vil dog sørge for musikken til vores 25 års jubilæum!

